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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Bizottság 2023. január 24-ei, rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye:   Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány (Szent 

Borbála tér 1.) I. emelet 112. terem 

 

Jelen vannak: Kontschán Flórián Jenő elnök, Ángyán István, Elekes László, Hermann 

Istvánné, Molnár István és Papp Péter Attila bizottsági tagok   

 

Távol van: Feczkó Rita bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 3 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt.  

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat.   

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

1/2023. (I. 24.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2023. január 24-ei, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2023. január 26-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. A 2023. évi költségvetés előkészítése 

3. A Pénzügyi Bizottság 2023. évi munkatervének elfogadása  

Zárt ülés: 

4. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. január 26-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

2/2023. (I. 24.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzata 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, a KEM Kormányhivatal ellenőrizte minden település SZMSZ-ét, 

átfogó megállapításokat tett, ez alapján készült a rendelet. Kiemelte, ami korábban az SZMSZ melléklete 

volt, a képviselők tiszteletdíja, azt önálló rendeletben kell megjeleníteni. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

3/2023. (I. 24.) határozata 

„A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzata” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzata” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Javaslat az önkormányzati képviselők, a bizottsági tagok és a tanácsnokok tiszteletdíjáról szóló rendelet 

megalkotására 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző hozzátette, nem csak a képviselők tiszteletdíjáról, hanem a helyi 

népszavazásról is kell külön rendeletet alkotni a közeljövőben. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

4/2023. (I. 24.) határozata 

a „Javaslat az önkormányzati képviselők, a bizottsági tagok és a tanácsnokok tiszteletdíjáról 

szóló rendelet megalkotására” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Javaslat az önkormányzati képviselők, a bizottsági tagok és a tanácsnokok 

tiszteletdíjáról szóló rendelet megalkotására” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök javasolta, hogy a bizottság „A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és 

Könyvtár Oroszlány 2023. évi munkaterve” című előterjesztést ne tárgyalja. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a javaslatról.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

5/2023. (I. 24.) határozata 

                                            nem tárgyalandó előterjesztésről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2023. január 24-ei ülésén 

„A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 2023. évi munkaterve” című 

előterjesztést nem tárgyalja 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök javasolta, a bizottság „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei 

telephelyének és Oroszlány Város Óvodáinak nyári nyitvatartási rendje” című előterjesztést ne tárgyalja 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a javaslatról.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

6/2023. (I. 24.) határozata 

         nem tárgyalandó előterjesztésről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2023. január 24-ei ülésén 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és Oroszlány Város Óvodáinak nyári 

nyitvatartási rendje” című előterjesztést nem tárgyalja. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2023. évi támogatási szerződése 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, az inkasszót javasolták, mint biztosítékot a szerződésben 

rögzíteni, ezzel az egyesület is egyetértett, ez kellő biztosítékot nyújt a visszafizetéshez. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, a Humán Bizottság ülésén nem ment át az előterjesztés, 

személyes háttérötletek lehettek. A felelőtlenül nemmel szavazók végiggondolhatnák, hogy elvonták az 

összes civil- és sportszervezettől a pénzt, nem tudnak rendezvényt csinálni. Maradt egy, ami kéthetente 

több mint 1000 városlakót mozgat meg, plusz foglalkoztatnak 300 gyereket, plusz a Tao pénz veszélybe 

kerül. Ha valaki ezt nem gondolja végig és csak személyes indokból nemmel szavaz, és el sem mondja, 

hogy miért, az felelőtlenség. A város legnagyobb beruházásának igénybevételéről is szó van. Véleménye 

szerint a költségvetés elbírja a támogatást. 
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Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, a tegnapi frakcióülésen ez az előterjesztés támogatva volt, bízik 

benne, hogy a napirend elfogadásra kerül. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, úgy érzi, meg lett szólítva, a Humán Bizottsági ülésen 

jegyzőkönyvben kifejtette a véleményét, nem érzi magát felelőtlennek, ha nemmel fog szavazni. Szerette 

volna, ha tavaly is ide jönnek, akkor, amikor az NB 2-es csapatot elengedték, nem jöttek, hogy hogy 

lehetne megmenteni a csapatot, pedig szívesen fizettek volna belépőt is. Amikor az oroszlányi 

gyerekekről volt szó, nem keresték meg az önkormányzatot, elengedték őket. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kiegészítve Hermann Istvánné bizottsági tag hozzászólását, elmondta, 

most is 300 oroszlányi gyerekről van szó, ha nincs felnőtt csapat, nincs Tao pénz sem. Azért sajnálja, 

mert az utóbbi 12 évben nem változott semmi, a csapat hozza az elvárásokat. Ez volt az egyik, amiben a 

két frakció mindig egyetértett. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, amikor a Pénzügyi Bizottság ezt a megoldást javasolta, akkor 

is volt ellenvélemény, a bizottság támogatta, ő volt a legfőbb ellenzője, hogy határozott pénzügyi 

támogatást adjanak addig, amíg nincs kész a költségvetés, most be van tervezve az OSE támogatása. 

Véleménye szerint a támogatási szerződés pénzügyileg is rendben van. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag helyesbített, visszatérítendő támogatás. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen, 1 nem 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

7/2023. (I. 24.) határozata 

„Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2023. évi támogatási szerződése” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2023. évi támogatási szerződése” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Döntés „Kivitelezési munkák-TOP-4.3.1-16-KO1-2017-00001” tárgyú beruházás során felmerült 

pótmunka igényről 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző tájékoztatta a bizottságot, hogy ebben a pályázati keretben a közbeszerzés 

során a nettó 300 M Ft irányadó szabályait kell alkalmazni. Elindították a jóváhagyási ellenőrzést, 

jelenleg annak a hiánypótlása zajlik, a napokban megkapják a választ a módosítási kérelemre.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, ezt az előkészítést valaki jól elrontotta. 

 

Elekes László bizottsági tag elmondta, a műszaki leírásban horgany bevonat van írva, nem tudja, mit kell 

érteni, tűzi horganyzott vasszerkezet, vagy horgany festékkel bevont lesz. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, a testületi ülésig utána tud nézni. 

 

Elekes László bizottsági tag a tűzi horganyzott szerkezetet jó megoldásnak tartja, de számára nem 

egyértelmű a műszaki leírásban, hogy valóban az lenne. 
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Kontschán Flórián Jenő elnök kérte Dr. Molnár Miléna aljegyzőt, ennek nézzen utána a testületi ülésig, 

hogy ez a kérdés megválaszolásra kerülhessen. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

8/2023. (I. 24.) határozata 

a „Döntés „Kivitelezési munkák-TOP-4.3.1-16-KO1-2017-00001” tárgyú beruházás során 

felmerült pótmunka igényről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés „Kivitelezési munkák-TOP-4.3.1-16-KO1-2017-00001” tárgyú 

beruházás során felmerült pótmunka igényről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

9/2023. (I. 24.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

2. NAPIRENDI PONT:  A 2023. évi költségvetés előkészítése 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, látszik, ez egy 

kiegyensúlyozottabb költségvetés, mint a tavalyi, a 232 M Ft hiány kezelhető, az elfogadásra 1 hónap 

múlva kerül sor. Figyelembe lett véve az összes olyan támogatás, ami az államtól jön, és a kiadások, 

melyeket az állam felé kell fizetni. Jut olyanra, amire az előzőben nem volt lehetőség, a civilek 

támogatására. Az intézményi rendszeren belül látható, hogy az önkormányzatra több teher hárul, az 

inflációból származó döntő költségeket az önkormányzat viseli, viszont még lát bevételi lehetőségeket is. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, rég voltak ilyen helyzetben költségvetést tervezéskor. Minden 

intézményt meghallgattak. A kiadások a minimális összeggel lettek tervezve. Amikor meglátták a 

költségvetés helyzetét, pl. a civileknek próbáltak többet juttatni.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, ez nem büszkeség, ez tény. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a múlt héten az intézményvezetőknek adtak lehetőséget, hogy 

a nem halasztható igényeik között rangsort állítsanak fel, mert ha úgy alakul, akkor ezeket figyelembe 
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tudják venni. Azért is lehetnek optimisták, mert a költségvetés megvalósíthatónak látszik. Azért tud ilyen 

szinten megvalósulni, mert az önkormányzat meghozta azokat a döntéseket, amiket kényszerűségből 

kellett. 

 

Elekes László bizottsági tag kérdése az volt a bérlakásokkal kapcsolatban, a szerződés, ami az OIH Zrt.-

vel köttetik, az abból befolyó összegnek meg kell határozni a helyét, nem látja, hogy hova fordítódik. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, ahogy a bevételt beteszik, akkor lehet javaslatot tenni. A lakhatási 

feltételek javítása pályázatban sok önerőt biztosítanak. A költségvetésben 70 M Ft olyan kiadás szerepel, 

amit a képviselő-testület önerőből ad. Ha most külön soron semmit nem határoznak meg, akkor is 

betartják a szerződésben foglaltakat. 58 M Ft önerő van a lakhatási feltételek javítása pályázatban. 

 

Elekes László bizottsági tag elmondta, az átadott pénzeszközöknél szerepel, hogy be van tervezve az 

OSE támogatás, a civil szervezeteknek pedig 20 M Ft, a sportszervezetek hátrányba kerültek. Kérdése az 

volt, elegendő-e ez a 20 M Ft támogatás. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a LÜN Kft. üzemeltet több létesítményt, a 6-os táblánál 

figyelembe próbáltak venni minden költségemelkedést. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, az egyik 0 bevételt hoz, a másik sokat. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, tavaly és idén is kevés, ami a civil-, a sportszervezetekre és a 

kultúrára fordítható, egyelőre erre van lehetőség. Ha a költségvetés megengedi, és a gazdasági 

körülmények jobbak lesznek, akkor nyílhat több lehetőség. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag egyetértett azzal, hogy nem rossz a költségvetés, javasolta, hogy be kell 

tervezni a közvilágítás korszerűsítésre egy kölcsön felvételt, és felkapcsolni holnaptól a közvilágítást. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a városnak van már ilyen szerződése, megfontolás tárgya lehet 

egy fejlesztés, a világítás visszakapcsolására látszik lehetőség, amit el is akar indítani a város, de előtte a 

költségvetést el kell fogadni. Az előkészítési munka folyik. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, ahogy elindul ez a korszerűsítés, akkor, ami már megvan, 

lépcsőzetesen vissza lehetne vezetni a közvilágítást. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ez a munka elindult, a cél, hogy minél hamarabb visszaállításra 

kerüljön a rendes állapot. Azt meg kell nézni, hogy ésszerűségből valóban kell-e olyan utcákba, ahol 

kevés ember közlekedik.  

 

3. NAPIRENDI PONT: A Pénzügyi Bizottság 2023. évi munkatervének elfogadása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a munkaterv 

elfogadásáról.  

 

A bizottság a munkatervet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

10/2023. (I. 24.) határozata 

a Pénzügyi Bizottság 2023. évi munkatervének elfogadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadja a Pénzügyi 

Bizottság 2023. évi munkatervét. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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További kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 50 

perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő 

 elnök bizottsági tag 


